
                                       Protokół Nr XXI /2016 

 Sesji  Rady  Gminy  w  Oksie  odbytej  w   dniu  13 lipca  2016 roku. 

 

     Otwarcia Sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy w Oksie Pan Zbigniew 

Bełtowski witając zgromadzonych  uczestników Sesji.  Przewodniczący Rady 

zapoznał   z porządkiem obrad.  Porządek obrad został poddany pod głosowanie. 

Wszyscy jednogłośnie byli za jego przyjęciem. Na stan 15 radnych udział          

w sesji wzięli wszyscy  radni zgodnie z załączoną listą obecności . 

Porządek obrad : 
 

     1.Otwarcie Sesji, powitanie uczestników, stwierdzenie quorum. 

2.Interpelacje radnych. 

3.Podjęcie uchwał w sprawie : 

 zmiany w budżecie gminy na 2016 rok 

4.Zapytania i wolne wnioski. 

5.Udzielenie odpowiedzi na interpelacje radnych. 

6.Zamknięcie obrad. 

 

Podczas obrad tej Sesji interpelacji nie zgłoszono. 

  

Ad.3 

Podjęcie uchwał w sprawie : 

 

- zmian w budżecie gminy  na 2016 rok 

 Wójt Gminy poinformował iż  w ramach podziału środków na usuwanie 

skutków klęsk żywiołowych Pani Wojewoda wręczyła promesę na kwotę 

175.000 zł. na przebudowę drogi gminnej Nowe Kanice. Jest to realizacja 

wniosku z  2015 roku gdzie zostaną wykonane dwie drogi tj. Błogoszów – 

Lipno oraz Błogoszów kol. Ogarska 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

 

Ad. 4  

 

W zapytaniach i wolnych wnioskach głos zabrali: 

 

- radna z Tyńca  Emilia Piłat – kiedy zostanie rozpoczęty remont STOKU          

w Tyńcu 

- radna z Dębiny Lidia Turek – aby wykosić barszcz Sosnowskiego  na początku 

Dębiny od strony szkoły oraz chodzi o wycinkę krzewów na drodze wyjeżdżając 

od strony szkoły które ograniczają widoczność 

- przewodniczący rady Pan Zbigniew Bełtowski – zakomunikował radnym iż 

zachowanie na ostatniej Sesji było nie na miejscu, dogadywanie radnej Pani 

Bielas a potem pogaduszki po sesji jak również promowanie się na plecach Pana 



Wójta nie jest na miejscu gdyż źle się to odbija w terenie. 

- radny z Zakrzowa Pan Dąbrowski Wojciech – aby wykosić plac zabaw             

w Zakrzowie. 

 

Ad.5 

 

Udzielenie odpowiedzi na interpelacje radnych : 

- radnej z Tyńca – wykonawca trochę opóźnia lecz w miesiącu sierpniu będzie 

wykonane 

- radnej z Dębiny – obetniemy gałęzie przy drodze gminnej natomiast dalej to 

własciciel lub Zarządca Drogi, w sprawie barszczu zostało zgłoszone do 

kompetentnej osoby zostanie opryskane w Kanicach oraz na Dębinie 

- radnemu z Zakrzowa – w następnym tygodniu zostanie wykoszony plac zabaw. 

 

W związku z wyczerpaniem tematyki Sesji Przewodniczący Rady podziękował 

za udział  w obradach oraz dokonał zamknięcia obrad. 

Protokólant : J.Mróz. 

 


